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001/19: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent 
 

14.02.2019 Formannskapet 
Sak 16/19 vert handsama etter sak 04/19. Ellers ingen merknader, samrøystes. 
 

FO - 001/19  VEDTAK: 
Innkalling og saksliste er godkjent 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

002/19: Godkjenning av møteprotokoll 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Møteprotokollen vert godkjent 



14.02.2019 Formannskapet 
Ingen merknader, samrøystes. 
 

FO - 002/19  VEDTAK: 
Møteprotokollen er godkjent 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

003/19: Serveringsløyve - A kantine Avd Mongstad 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Serveringløyve blir innvilga etter serveringslova til:  

Løyvehavar: 4 Service AS, Avd Mongstad org.nr 913625498 
Serveringstad: A kantine Mongstad, Kantinerigg gbnr127/96 

Eigar: 4 Service AS,  org.nr 997 649 117 
Dagleg leiar: Inge Kolstad, f. 110761 

14.02.2019 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 003/19  VEDTAK: 
Serveringløyve blir innvilga etter serveringslova til:  

Løyvehavar: 4 Service AS, Avd Mongstad org.nr 913625498 

Serveringstad: A kantine Mongstad, Kantinerigg gbnr127/96 

Eigar: 4 Service AS,  org.nr 997 649 117 

Dagleg leiar: Inge Kolstad, f. 110761 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

004/19: Hall Ostereide Skisseprosjekt 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
· Alternativ 1: Kommunestyret vedtar å auke investeringsramma for hall Ostereidet til kr 

86,2 mill, i tråd med kostnadsoverslag i skisseprosjektet. 
· Alternativ 2: Kommunestyret vedtar å avvente vidare framdrift for investeringsprosjektet 

hall Ostereidet fram til områdeplan for Ostereidet er vedtatt . Investeringsprosjektet blir 
planlagt i tråd med føringane som vert lagt i områdeplanen når denne er vedtatt. 

   

06.02.2019 Ungdomsrådet 
Ungdomsrådet er samrøystes samd i at kommunen bør gå for alternativ nr 1 .  
Dette er eit prosjekt som har pågått lengje, og ungdomsrådet har vore involvert i prosjektet på fleire 
måtar.   
Ungdomsrådet er redd for at ein utsetting kan verta langvarig, og vil difor at kommunen held på 
opphavleg fremdriftsplan. 
 

UR - 003/19  UTTALE: 
Ungdomsrådet er samrøystes samd i at kommunen bør gå for alternativ nr 1 .  

Dette er eit prosjekt som har pågått lengje, og ungdomsrådet har vore involvert i prosjektet på fleire 

måtar.   

Ungdomsrådet er redd for at ein utsetting kan verta langvarig, og vil difor at kommunen held på 



opphavleg fremdriftsplan. 

 

11.02.2019 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Orientering til saka v/Line M. Valle-Kst. einingsleiar Eigedom og Renate Fossdal Tveiten-prosjektleiar. 
Ingen merknader. 
 

RMNF - 006/19  UTTALE: 
Ingen merknader. 

 

12.02.2019 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Line Valle-Kst.einingsleiar Eigedom og Renate Tveiten-prosjektleiar 
Rådmannen sitt framlegg alternativ 1 fekk 1 røyst og fall (Ø.Moldeklev-Frp) 
Rådmannen sitt framlegg alternativ 2 fekk 1 røyst og fall (O. Steinsland-H) 
 

Framlegg frå Sp/Ap/Krf: 
1. Osterhallen skal realiserast innanfor den kostandsramma som er sett i øknomiplanen og den 

vedtekne framdriftsplanen.  Hallen skal byggjast på eiga tomt. 
2. Hallen skal integrerast med eksisterande idrettsbygg, og doble funksjonar skal unngåast så 

langt råd er. 
3. Hallen skal tilfredsstille krava for tildeling av spelemidlar. 

 

Framlegget vart vedteke med 7 røyster (Sp, Ap, Krf, Mdg) 
 

LE - 005/19  UTTALE: 
1. Osterhallen skal realiserast innanfor den kostandsramma som er sett i øknomiplanen og den 

vedtekne framdriftsplanen.  Hallen skal byggjast på eiga tomt. 

2. Hallen skal integrerast med eksisterande idrettsbygg, og doble funksjonar skal unngåast så 

langt råd er. 

3. Hallen skal tilfredsstille krava for tildeling av spelemidlar. 

 

 

14.02.2019 Formannskapet 
Framlegg frå Ap, Krf, V, Sp og Frp: 
Levekårsutvalet sin innstilling med ending og tillegg: 
 

1. Osterhallen skal realiserast innanfor den kostandsramma som er sett i øknomiplanen.  Hallen 
skal byggjast på eiga tomt. 

2. Hallen skal integrerast med eksisterande idrettsbygg, og doble funksjonar skal unngåast så 
langt råd er. 

3. Hallen skal tilfredsstille krava for tildeling av spelemidlar. 
4. Rådmann vert beden om å koma attende med eit nytt skisseprosjekt og spesifikt 

kostnadsoversikt inkl.infrastruktur i tråd med ramma. 
 

Framlegget vart vedteke mot 1 røyst (K.Vågstøl-H) 
 
Rådmannen sitt framlegg alternativ 2 fekke 1 røyst og fall (K.Vågstøl-H) 
 

FO - 004/19  VEDTAK: 
 

1. Osterhallen skal realiserast innanfor den kostandsramma som er sett i øknomiplanen.  

Hallen skal byggjast på eiga tomt. 

2. Hallen skal integrerast med eksisterande idrettsbygg, og doble funksjonar skal unngåast så 



langt råd er. 

3. Hallen skal tilfredsstille krava for tildeling av spelemidlar. 

4. Rådmann vert beden om å koma attende med eit nytt skisseprosjekt og spesifikt 

kostnadsoversikt inkl.infrastruktur i tråd med ramma. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

005/19: Vurdering av sanserom - Alversund skule 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Planløysinga på ny Alversund skule vert ikkje endra grunna vurdering av sanserom i plan 2. Det vil 
vere mogleg å omdisponere anna areal og etablere eit sanserom på eit seinare tidspunkt.   

11.02.2019 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Orientering til saka v/Inger Marie Jordal- prosjektleiar Drift eigedom 
Ingen merknader. 
 

RMNF - 005/19  UTTALE: 
Ingen merknader. 

 

12.02.2019 Levekårsutvalet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

LE - 008/19  UTTALE: 
     Planløysinga på ny Alversund skule vert ikkje endra grunna vurdering av sanserom i plan 2. Det vil 

vere mogleg å omdisponere anna areal og etablere eit sanserom på eit seinare tidspunkt.  

 

14.02.2019 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 005/19  VEDTAK: 
Planløysinga på ny Alversund skule vert ikkje endra grunna vurdering av sanserom i plan 2. Det vil 

vere mogleg å omdisponere anna areal og etablere eit sanserom på eit seinare tidspunkt.   

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

006/19: Trafikksituasjon Eikanger skule 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret vedtek å setje av 2,5 millionar kroner til trafikksikringstiltak ved Eikanger skule.  

11.02.2019 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Orientering til saka v/Inger Marie Jordal- prosjektleiar Drift eigedom 
Ingen merknader. 
 

RMNF - 004/19  UTTALE: 
Ingen merknader. 

 

12.02.2019 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Inger Marie Jordal-prosjektleiar drift Eigedom 
 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

 



LE - 007/19  UTTALE: 
     Kommunestyret vedtek å setje av 2,5 millionar kroner til trafikksikringstiltak ved Eikanger skule.  

 

14.02.2019 Formannskapet 
Prosjektleiar Inger-Marie Jordal orienterte. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 006/19  INNSTILLING: 
Kommunestyret vedtek å setje av 2,5 millionar kroner til trafikksikringstiltak ved Eikanger skule. 

Midlane vert å belasta disposisjonsfondet. 

21.02.2019 Kommunestyret 
Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 
 

KO - 007/19  VEDTAK: 
Kommunestyret vedtek å setje av 2,5 millionar kroner til trafikksikringstiltak ved Eikanger skule.  

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

007/19: Rullering av handlingsplan for Kommunedelplan for idrett, aktivitet og friluftsliv 

2016-2024 - ny behandling 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret vedtek følgjande justeringar i Kommunedelplan for idrett, aktivitet og friluftsliv 
2016-2024, handlingsplan  
 

· Punktet om årleg støtte til administrativ stilling i Lindås idrettsråd vert tatt ut då det pr i dag 
ikkje er ønskje frå idrettsrådet om å delta i finansiering av ein slik stilling.  

 
· Tiltaket om årleg samhandlingskonferanse for idrett, oppvekst, Salto, Frivilligsentral, 

ungdomsklubber m fl har ikkje vore gjennomført. Samhandling mellom dei ulike aktørane må 
avklarast som del av organiseringa av Alver kommune. Rådmann sitt framlegg er at denne 
oppgåva vert overført Alver kommune 

 
· Det er ikkje avsett midlar til å møte eventuelle nye miljøkrav knytt til kunstgrasbaner med 

gummigranulat. Saka teke opp i samband med økonomiplan våren 2019.  

 
· Avsnitt 10 langtidsprogram – pkt 8, «11ar kunstgras Alversund», endres til «…val av plassering 

vert gjort i ny kommunedelplan for Knarvik-Alversund»  

 
· Seim skyttarlag sitt prosjekt 15 m innandørs miniatyrbane på Lona skytebane vert tatt inn 

som nytt punkt 5 i handlingsprogrammet. Skyttarlaget har planlagt oppstart for 
byggjearbeidet hausten 2019.S 

Søknad om spelemidlar er sendt med atterhald om at prosjektet vert tatt inn i 
handlingsprogrammet i rulleringa av idrettsplanen. Eventuelt kommunalt tilskot til prosjektet 
vert å koma attende til i arbeid med økonomiplanen 



06.02.2019 UNGDOMSRÅDET 

 
UR - 005/19  UTTALE: 
Ungdomsrådet har ingen merknad.  

 

11.02.2019 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Orientering til saka v/Eileen Feste-Kst. einingsleiar Kultur 
 
Ingen merknader. 
 

RMNF - 003/19  UTTALE: 
Ingen merknader. 

 

12.02.2019 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Eileen Feste-Kst. Kultursjef: 
Framlegg frå Ø. Moldeklev-Frp: 
Saka vert utsett i samråd med Idrettsrådets ønskjer, ref brev frå leiar Maren K. S. Svendsen 
13.02.2019.  «Lindås Idrettsråd kan ikkje sjå at rulleringa av idrettsplanen er sendt ut i god tid slik at 
lag og klubbar i Lindås kommune som er underliggande organisasjoner av Lindås Idrettsråd har fått 
moglegheiter til å gje innspel/endringar til planen». 
 

Framlegget fekk 1 røyst og fall (Ø. Moldeklev-Frp) 
 

Framlegg frå A. Hetlebakke-Krf: 
Rådmannen sitt framlegg med endring i siste setning:  "..vert å koma attende til i samband med 
handsaminga av 1. kvartalsrapport". 
Framlegget vart samrøystes vedteke 
 

 

LE - 003/19  UTTALE: 
     Kommunestyret vedtek følgjande justeringar i Kommunedelplan for idrett, aktivitet og friluftsliv 

2016-2024, handlingsplan  

 

· Punktet om årleg støtte til administrativ stilling i Lindås idrettsråd vert tatt ut då det pr i dag 

ikkje er ønskje frå idrettsrådet om å delta i finansiering av ein slik stilling.  

 

· Tiltaket om årleg samhandlingskonferanse for idrett, oppvekst, Salto, Frivilligsentral, 

ungdomsklubber m fl har ikkje vore gjennomført. Samhandling mellom dei ulike aktørane må 

avklarast som del av organiseringa av Alver kommune. Rådmann sitt framlegg er at denne 

oppgåva vert overført Alver kommune 

 

· Det er ikkje avsett midlar til å møte eventuelle nye miljøkrav knytt til kunstgrasbaner med 

gummigranulat. Saka teke opp i samband med økonomiplan våren 2019.  

 

· Avsnitt 10 langtidsprogram – pkt 8, «11ar kunstgras Alversund», endres til «…val av plassering 

vert gjort i ny kommunedelplan for Knarvik-Alversund»  

 



· Seim skyttarlag sitt prosjekt 15 m innandørs miniatyrbane på Lona skytebane vert tatt inn 

som nytt punkt 5 i handlingsprogrammet. Skyttarlaget har planlagt oppstart for 

byggjearbeidet hausten 2019.S 

 

Søknad om spelemidlar er sendt med atterhald om at prosjektet vert tatt inn i 

handlingsprogrammet i rulleringa av idrettsplanen. Eventuelt kommunalt tilskot til 

prosjektet vert å koma attende til i i samband med handsaminga av 1. kvartalsrapport. 

 

14.02.2019 Formannskapet 
Framlegg frå A. Hetlebakke-Krf: 
Rådmannen sitt framlegg med endring i siste setning:  "..vert å koma attende til i samband med 
handsaminga av 1. kvartalsrapport". 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 007/19  INNSTILLING: 
Kommunestyret vedtek følgjande justeringar i Kommunedelplan for idrett, aktivitet og 

friluftsliv 2016-2024, handlingsplan  
 

· Punktet om årleg støtte til administrativ stilling i Lindås idrettsråd vert tatt ut då det pr i dag 

ikkje er ønskje frå idrettsrådet om å delta i finansiering av ein slik stilling.  

 

· Tiltaket om årleg samhandlingskonferanse for idrett, oppvekst, Salto, Frivilligsentral, 

ungdomsklubber m fl har ikkje vore gjennomført. Samhandling mellom dei ulike aktørane må 

avklarast som del av organiseringa av Alver kommune. Rådmann sitt framlegg er at denne 

oppgåva vert overført Alver kommune 

 

· Det er ikkje avsett midlar til å møte eventuelle nye miljøkrav knytt til kunstgrasbaner med 

gummigranulat. Saka teke opp i samband med økonomiplan våren 2019.  

 

· Avsnitt 10 langtidsprogram – pkt 8, «11ar kunstgras Alversund», endres til «…val av plassering 

vert gjort i ny kommunedelplan for Knarvik-Alversund»  

 

·Seim skyttarlag sitt prosjekt 15 m innandørs miniatyrbane på Lona skytebane vert tatt inn som 

nytt punkt 5 i handlingsprogrammet. Skyttarlaget har planlagt oppstart for byggjearbeidet 

hausten 2019.S 

Søknad om spelemidlar er sendt med atterhald om at prosjektet vert tatt inn i 

handlingsprogrammet i rulleringa av idrettsplanen. Eventuelt kommunalt tilskot til prosjektet 

vert å koma attende til i samband med handsaminga av 1. kvartalsrapport. 

21.02.2019 Kommunestyret 
Framlegg frå Ø.Moldeklev-Frp: 
Saka vert utsett i samråd med Idrettsrådets ønskjer, ref brev frå leiar Maren K. S. Svendsen 
13.02.2019.  «Lindås Idrettsråd kan ikkje sjå at rulleringa av idrettsplanen er sendt ut i god tid slik at 



lag og klubbar i Lindås kommune som er underliggande organisasjoner av Lindås Idrettsråd har fått 
moglegheiter til å gje innspel/endringar til planen». 
 
Framlegget fekk 3 røyster og fall (Ø.Moldeklev-Frp, N.Øvreås-Frp og D.Olsen-Frp) 
 
Innstillinga frå formannskapet vart vedteke mot 2 røyster (Ø.Moldeklev-Frp og D.Olsen-Frp) 
 

KO - 008/19  VEDTAK: 
Kommunestyret vedtek følgjande justeringar i Kommunedelplan for idrett, aktivitet og 

friluftsliv 2016-2024, handlingsplan  
 

· Punktet om årleg støtte til administrativ stilling i Lindås idrettsråd vert tatt ut då det pr i dag 

ikkje er ønskje frå idrettsrådet om å delta i finansiering av ein slik stilling.  

 

· Tiltaket om årleg samhandlingskonferanse for idrett, oppvekst, Salto, Frivilligsentral, 

ungdomsklubber m fl har ikkje vore gjennomført. Samhandling mellom dei ulike aktørane 

må avklarast som del av organiseringa av Alver kommune. Rådmann sitt framlegg er at 

denne oppgåva vert overført Alver kommune 

 

· Det er ikkje avsett midlar til å møte eventuelle nye miljøkrav knytt til kunstgrasbaner med 

gummigranulat. Saka teke opp i samband med økonomiplan våren 2019.  

 

· Avsnitt 10 langtidsprogram – pkt 8, «11ar kunstgras Alversund», endres til «…val av 

plassering vert gjort i ny kommunedelplan for Knarvik-Alversund»  

 

· Seim skyttarlag sitt prosjekt 15 m innandørs miniatyrbane på Lona skytebane vert tatt inn 

som nytt punkt 5 i handlingsprogrammet. Skyttarlaget har planlagt oppstart for 

byggjearbeidet hausten 2019.S 

Søknad om spelemidlar er sendt med atterhald om at prosjektet vert tatt inn i 

handlingsprogrammet i rulleringa av idrettsplanen. Eventuelt kommunalt tilskot til 

prosjektet vert å koma attende til i samband med handsaminga av 1. kvartalsrapport. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

008/19: Søknad om trafikksikringsmidlar frå Hordaland fylkeskommune til fysiske tiltak 

langs fylkesveg - 2019 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune søkjer om tilskot til dei prioriterte prosjekta som er lagt fram i saka. 

14.02.2019 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes  vedteke. 
 

FO - 008/19  VEDTAK: 
Lindås kommune søkjer om tilskot til dei prioriterte prosjekta som er lagt fram i saka. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



009/19: Søknad om stønad frå Næringsfondet. Revidert søknad frå haust 2018 - ABOA 

Tools AS 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
· Prosjektet får ein stønad på kr. 150.000,- frå næringsfondet. 
· Generelle vilkår for tildeling, sjå på slutten av dette dokumentet. 
· Spesielle vilkår for tildeling er at det må leggast fram dokumentasjon på finansiering: - stønad 

frå Innovasjon Norge med Fase 2 midlar på kr. kr. 625.000,-.  
· Er tildelinga ikkje nytta innan 2 år frå avslutninga av føretaket sin prosjektperiode,  

vert dei ubrukte midla trekt tilbake i fondet. 

14.02.2019 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 009/19  VEDTAK: 
· Prosjektet får ein stønad på kr. 150.000,- frå næringsfondet. 

· Generelle vilkår for tildeling, sjå på slutten av dette dokumentet. 

· Spesielle vilkår for tildeling er at det må leggast fram dokumentasjon på finansiering: - stønad 

frå Innovasjon Norge med Fase 2 midlar på kr. kr. 625.000,-.  

· Er tildelinga ikkje nytta innan 2 år frå avslutninga av føretaket sin prosjektperiode,  

vert dei ubrukte midla trekt tilbake i fondet. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

010/19: Søknad om stønad frå Næringsfondet. Revidert søknad frå haust 2018 Dyrkolbotn 

Holding AS 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune kan dessverre ikkje tilrå stønad frå næringsfondet i denne omgangen.  
Grunnen til det er ein skjønsmessig og heilskapleg vurdering av innkomne søknadar. 
Det er ein avgrensa pott til disposisjon og fordeling blant prosjekta. 

   

14.02.2019 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 010/19  VEDTAK: 
Lindås kommune kan dessverre ikkje tilrå stønad frå næringsfondet i denne omgangen.  

Grunnen til det er ein skjønsmessig og heilskapleg vurdering av innkomne søknadar. 

Det er ein avgrensa pott til disposisjon og fordeling blant prosjekta. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

011/19: Søknad om stønad frå Næringsfondet. Revidert søknad frå haust 2018 Miljølaser 

AS 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
· Prosjektet får ein stønad på kr. 250.000,- frå næringsfondet. 
· Generelle vilkår for tildeling, sjå på slutten av dette dokumentet. 
· Spesielle vilkår for tildeling er at det må leggast fram dokumentasjon på finansiering:  

- lånetilsegn frå Bank på kr. 500.000,- og – dokumentasjon på støtte frå andre offentlege 
tilskot. Utstyret bør vere innkjøpt før støtta kan utbetalast. 

· Er tildelinga ikkje nytta innan 2 år frå avslutninga av føretaket sin prosjektperiode,  
vert dei ubrukte midla trekt tilbake i fondet. 



 14.02.2019 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 011/19  VEDTAK: 
· Prosjektet får ein stønad på kr. 250.000,- frå næringsfondet. 

· Generelle vilkår for tildeling, sjå på slutten av dette dokumentet. 

· Spesielle vilkår for tildeling er at det må leggast fram dokumentasjon på finansiering:  

- lånetilsegn frå Bank på kr. 500.000,- og – dokumentasjon på støtte frå andre offentlege tilskot. 

Utstyret bør vere innkjøpt før støtta kan utbetalast. 

· Er tildelinga ikkje nytta innan 2 år frå avslutninga av føretaket sin prosjektperiode,  

vert dei ubrukte midla trekt tilbake i fondet. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

012/19: Søknad om stønad frå Næringsfondet. Revidert søknad frå haust 2018 

Reklamehuset Produksjon as. 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
· Delprosjektet får ein stønad på kr. 150.000,- frå næringsfondet. 
· Generelle vilkår for tildeling, sjå på slutten av dette dokumentet. 
· Er tildelinga ikkje nytta innan 2 år frå avslutninga av føretaket sin prosjektperiode,  

vert dei ubrukte midla trekt tilbake i fondet. 

14.02.2019 Formannskapet 
Karl Vågstøl-H stilde såpørsmål om habilitet. Formannskapet gjorde samrøystes vedtak om at han er 
inhabil jf.Forvalt.l.§ 6 b), han deltok difor ikkje i denne saka. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

 

FO - 012/19  VEDTAK: 
· Delprosjektet får ein stønad på kr. 150.000,- frå næringsfondet. 

· Generelle vilkår for tildeling, sjå på slutten av dette dokumentet. 

· Er tildelinga ikkje nytta innan 2 år frå avslutninga av føretaket sin prosjektperiode,  

vert dei ubrukte midla trekt tilbake i fondet. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

013/19: Søknad om stønad frå Næringsfondet. Revidert søknad frå haust 2018 Åtte Sanser  

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
· Prosjektet får ein stønad på kr. 100.000,- frå næringsfondet. 
· Generelle vilkår for tildeling, sjå på slutten av dette dokumentet. 
· Spesielle vilkår for tildeling er at det må leggast fram dokumentasjon på finansieringa før 

stønad kan utbetalast: - Innovasjon Norge kr. 200.000,-. -Folkefinansiering kr. 200.000,-. -
Investorar kr. 200.000,-. 
 -Førehandssal kr. 200.000,-. 

· Er tildelinga ikkje nytta innan 2 år frå avslutninga av føretaket sin prosjektperiode,  
vert dei ubrukte midla trekt tilbake i fondet. 

14.02.2019 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart  samrøystes vedteke. 
 

FO - 013/19  VEDTAK: 
· Prosjektet får ein stønad på kr. 100.000,- frå næringsfondet. 

· Generelle vilkår for tildeling, sjå på slutten av dette dokumentet. 



· Spesielle vilkår for tildeling er at det må leggast fram dokumentasjon på finansieringa før stønad 

kan utbetalast: - Innovasjon Norge kr. 200.000,-. -Folkefinansiering kr. 200.000,-. -Investorar kr. 

200.000,-. 

 -Førehandssal kr. 200.000,-. 

· Er tildelinga ikkje nytta innan 2 år frå avslutninga av føretaket sin prosjektperiode,  

vert dei ubrukte midla trekt tilbake i fondet. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

014/19: Justering av kommunal planstrategi 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
· Kommunestyret justerer kommunal planstrategi slik det går fram i saka. 

   

 12.02.2019 LEVEKÅRSUTVALET 

Orientering til saka v/Hogne Haugsdal-ass.rådmann 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 

LE - 006/19  UTTALE: 
     Kommunestyret justerer kommunal planstrategi slik det går fram i saka. 

 

13.02.2019 Plan- og miljøutvalet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

PM - 015/19  UTTALE: 
     Kommunestyret justerer kommunal planstrategi slik det går fram i saka. 

 

14.02.2019 Formannskapet 
Framlegg frå S.Toft-V: 
Planprogram områdeplan Lindås skal gjennomførast med oppstart mai 2019. 
 
Framlegget fekk 1 røyst (S.Toft-V) og fall. 
 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke mot 1 røyst (S.Toft-V) 
 
FO - 014/19  INNSTILLING: 

· Kommunestyret justerer kommunal planstrategi slik det går fram i saka. 

 

21.02.2019 Kommunestyret 
Orientering ved Hogne Haugsdal-ass.rådmann. 
Framlegg frå S.Toft-V: 
Planprogram områdeplan Lindås skal gjennomførast med oppstart mai 2019. 
 
Framlegget fekk 2 røyster (S.Toft-V og A.Dyngen-uavh.) og fall. 
 
Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 
 
Fellesframlegg: 
Som innstillinga i formannskapet med følgjande tillegg: 
Kommunestyret ynskjer at det skal verta gjennomførd ein moglegheitsstudie for Lindås bygda i 2019.  
Plan- og miljøutvalet vert styringsgruppe. 
 
Fellesframlegget vart  samrøystes vedteke. 



 

KO - 010/19  VEDTAK: 
Kommunestyret justerer kommunal planstrategi slik det går fram i saka. 

Kommunestyret ynskjer at det skal verta gjennomførd ein moglegheitsstudie for Lindås-bygda i 2019.  

Plan- og miljøutvalet vert styringsgruppe. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

015/19: Etablering av «Utviklingsfond Knarvik» 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
1. Det vert oppretta eit fond knytt til planlegging og gjennomføring av områdeplan for 

Knarvik sentrum. Fondet får namnet «Utviklingsfond Knarvik», og alle innbetalingar frå 
utbyggingsavtalar knytt til gjennomføring av områdeplan Knarvik sentrum blir sett av på 
fondet. 

2. Rådmannen får fullmakt til å nytte avsette midlar i fondet til å finansiere 
investeringsprosjekt (planlegging og gjennomføring) av tiltak for å innfri rekkefølgjekrav i 
områdeplanen. 

3. Rådmannen rapporterer status på «Utviklingsfond Knarvik» (innbetalingar og bruk) fast i 
kvart formannskapsmøte  under orienteringssaka, i tillegg til skriftlig rapportering per 1. 
kvartal, 2. tertial og per årsslutt.  

14.02.2019 Formannskapet 
Ass.rådmann Hogne Haugsdal orienterte. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 015/19  INNSTILLING: 
1. Det vert oppretta eit fond knytt til planlegging og gjennomføring av områdeplan for Knarvik 

sentrum. Fondet får namnet «Utviklingsfond Knarvik», og alle innbetalingar frå 

utbyggingsavtalar knytt til gjennomføring av områdeplan Knarvik sentrum blir sett av på 

fondet. 

2. Rådmannen får fullmakt til å nytte avsette midlar i fondet til å finansiere 

investeringsprosjekt (planlegging og gjennomføring) av tiltak for å innfri rekkefølgjekrav i 

områdeplanen. 

3. Rådmannen rapporterer status på «Utviklingsfond Knarvik» (innbetalingar og bruk) fast i 

kvart formannskapsmøte  under orienteringssaka, i tillegg til skriftlig rapportering per 1. 

kvartal, 2. tertial og per årsslutt.  

21.02.2019 Kommunestyret 
Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 
 

KO - 011/19  VEDTAK: 
1. Det vert oppretta eit fond knytt til planlegging og gjennomføring av områdeplan for Knarvik 

sentrum. Fondet får namnet «Utviklingsfond Knarvik», og alle innbetalingar frå 

utbyggingsavtalar knytt til gjennomføring av områdeplan Knarvik sentrum blir sett av på 

fondet. 

2. Rådmannen får fullmakt til å nytte avsette midlar i fondet til å finansiere 

investeringsprosjekt (planlegging og gjennomføring) av tiltak for å innfri rekkefølgjekrav i 

områdeplanen. 

3. Rådmannen rapporterer status på «Utviklingsfond Knarvik» (innbetalingar og bruk) fast i 

kvart formannskapsmøte  under orienteringssaka, i tillegg til skriftlig rapportering per 1. 

kvartal, 2. tertial og per årsslutt.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



 

016/19: Ekspropriasjon Kvassnesvegen 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

1. Med den grunngjeving som kjem fram av saksframstillinga, vedtar kommunestyret med 
heimel i plan- og bygningsloven § 16-2 å ekspropriere nødvendig grunn og rettar frå dei i 
saksframstillinga omtalte eigedomar i Lindås kommune, matrikulert som gnr 188 bnr 358, 
gnr 188 bnr 318, gnr 188 bnr 78 og gnr 188 bnr 346, til gjennomføring av 
områdereguleringsplan «ID 1263 201002, områdeplan for Knarvik Sentrum» og 
detaljreguleringsplan «ID 1263 201702, E39 Knarvik sentrum, oval rundkjøyring» i henhold 
til reguleringsplankart og reguleringsføresegn for utbygging av Kvassnesvegen.   

 

2. Kommuneadvokaten gis fullmakt til å påstevne skjønn ved Bergen tingrett til fastsetjing av 
full erstatning for erverv av grunn og rettar. 

 

3. Kommuneadvokaten gis fullmakt til å søke Fylkesmannen i Hordaland om å 
førehandstiltre areala i medhold av oreigningsloven § 25. 

 

14.02.2019 Formannskapet 
Bjarte Vatnøy-Frp stllde spørsmål om habilitet i saka. Formannskapet gorde samrøystes vedtak om at 
han er inhabil jf.forvalt.l. § 6 a, B.Vatnøy deltok difor ikkje i denne saka. Andreas Dyngen møtte som 
vara. 
Orientering til saka ved prosjektleiar Arne Eikefet og kommuneadvokat Eirik Schutz 
 
Rådmannen  sitt framlegg vart vedteke mot 2 røyster (A.Dyngen-Uavh og N.Øvreås-Frp) 
  

FO - 016/19  INNSTILLING: 
1. Med den grunngjeving som kjem fram av saksframstillinga, vedtar kommunestyret med 

heimel i plan- og bygningsloven § 16-2 å ekspropriere nødvendig grunn og rettar frå dei i 

saksframstillinga omtalte eigedomar i Lindås kommune, matrikulert som gnr 188 bnr 358, 

gnr 188 bnr 318, gnr 188 bnr 78 og gnr 188 bnr 346, til gjennomføring av 

områdereguleringsplan «ID 1263 201002, områdeplan for Knarvik Sentrum» og 

detaljreguleringsplan «ID 1263 201702, E39 Knarvik sentrum, oval rundkjøyring» i henhold 

til reguleringsplankart og reguleringsføresegn for utbygging av Kvassnesvegen.   
 

2. Kommuneadvokaten gis fullmakt til å påstevne skjønn ved Bergen tingrett til fastsetjing av 

full erstatning for erverv av grunn og rettar. 
 

3. Kommuneadvokaten gis fullmakt til å søke Fylkesmannen i Hordaland om å førehandstiltre 

areala i medhold av oreigningsloven § 25. 

 

21.02.2019 Kommunestyret 
Orientering ved prosjektleiar Arne Eikefet og kommuneadvokat Eirik Schütz  
Framlegg frå I.Fjeldsbø-H: 
Kommunestyret ber rådmannen gå i ny dialog med berørte partar for å oppnå ei frivillig løysing. 
kommunestyret meiner at ekspropriasjon er siste nødvendige utvei, og kan ikkje sjå at alle formar for 



å finne ei løysing i dette tilfelle er utprøvd. 
 
Framlegget frå I.Fjeldsbø fekk 7 røyster og fall (I.Fjeldsbø-H, A.Høgquist-H, H.Fyllingsnes-H, A.Dyngen-
uavh., D.Olsen-Frp, N.Øvreås-Frp og Ø.Moldeklev-Frp) 
 
Innstillinga frå formannskapet vart vedteke med 23 røyster. 
 

KO - 009/19  VEDTAK: 
1. Med den grunngjeving som kjem fram av saksframstillinga, vedtar kommunestyret med 

heimel i plan- og bygningsloven § 16-2 å ekspropriere nødvendig grunn og rettar frå dei i 

saksframstillinga omtalte eigedomar i Lindås kommune, matrikulert som gnr 188 bnr 358, 

gnr 188 bnr 318, gnr 188 bnr 78 og gnr 188 bnr 346, til gjennomføring av 

områdereguleringsplan «ID 1263 201002, områdeplan for Knarvik Sentrum» og 

detaljreguleringsplan «ID 1263 201702, E39 Knarvik sentrum, oval rundkjøyring» i henhold 

til reguleringsplankart og reguleringsføresegn for utbygging av Kvassnesvegen.   
 

2. Kommuneadvokaten gis fullmakt til å påstevne skjønn ved Bergen tingrett til fastsetjing av 

full erstatning for erverv av grunn og rettar. 
 

3. Kommuneadvokaten gis fullmakt til å søke Fylkesmannen i Hordaland om å førehandstiltre 

areala i medhold av oreigningsloven § 25. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

017/19: Melding/orientering til formannskapet 14.02.2019 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Meldinga vert teke til orientering. 

14.02.2019 Formannskapet 

 Byvekst ved ass.rådmann Hogne Haugsdal  

 Etablering av Mongstad kai AS ved ass.rådmann Hogne Haugsdal  

 Galteråsen ved ass.rådmann Hogne Haugsdal  

 Status heildøgns omsorgsplassar ved avdelingsleiar forvaltningskontoret Kari Hesjedal og 
kommunalsjef Leni Dale 

 Investeringar ved eigedomssjef Line Merethe Valle 

 Eigedomsprosessar Knarvik ved ass.rådmann Hogne Haugsdal  – u.off. jf.kommunelova § 31 
punkt 5. Møtet vart lukka i denne orienteringa.  
 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 017/19  VEDTAK: 
Meldinga er teke til orientering. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 


	Møteprotokoll
	for
	Formannskapet

